
 

Verksamhetsberättelse  

för Gropens IF 2022 
 

Styrelsen i Gropens IF har under 2022 bestått av: 

Ordförande:  Daniel Helldén 

Vice ordförande:  Daniel Söderberg  

Kassör:   Thomas Helldén 

Sekreterare:  Åsa Lindby 

Vice sekreterare:  Camilla Helldén 

Sektionsansvariga: Pontus Pedersén    Aikido  

Daniel Söderberg   Backar/tennis/skidor 

Kent Andersson, Per Karlsson  Bordtennis 

  Styrelsen   Gropafesten 

  Jörgen Overgaard, Martin Nilsson Kraftsporten  

  Bengt Gustavsson, Niclas Pehart  Lokal/mark 

  Dustin Appelros, Daniel Söderberg Innebandy  

   

   

Under året har medlemsantalet uppgått till 450 personer. 

Styrelsen har haft 6 protokollförda möten.  Arbetsutskottet har bestått av ordförande, 

kassör och sekreterare.  

Alla aktiviteter präglades av pandemin och dess restriktioner under inledningen av året 

men kunde senare alltmer återgå till det normala. 

 

Aikido: 

Träningen startade en bit in på året och då vara det ett tiotal ungdomar och cirka fem 

vuxna som tränade regelbundet. I lokalerna tränade även en grupp Kick-boxning. 

 



 

Backarinken/tennisplan/skidor:  

Tennisbanan var öppen under säsongen.  

Vid Backarinken fanns det is under ett par veckor. Det blir allt kortare sammanhängande 

tid med kyla vilket försvårar arbetet med att arbeta upp en bra is. En del 

underhållsarbetare har gjorts vid Backarinken och en container för förvaring har köpts in. 

Inga skidspår drogs under året pga snöbrist. 

 

Bordtennis:   

Under året vara det tretton licensierade spelare och ett tjugotal aktiva på träningarna. Ett 

lag spelade i div 5 och ett lag i div 4. Laget i div 4 kom på en femte plats och laget i div 4 

kom på en åttonde plats och de blev därmed nedflyttade till div 5. 

Klubbmästerskap: 

• 1:a plats Håkan Arvidsson  

• 2:a plats Jan Brodin  

• 3:e plats Roger Larsson 

Aktiva deltog i Länstouren med fina resultat. 

 

Innebandy seniorer:  

Träningen drog igång under höstterminen. A-laget har även haft träningar med 

ungdomslaget och det har fungerat bra. För flera har det blivit en bra övergång från 

ungdomslag till A-lag. Laget har spelat i division 3. Under året har det varit en del 

utmaningar med sjukdom och frånvaro bland de aktiva men det har blivit bättre och det 

är en bra kämparanda i laget. 

 
Innebandy ungdom: 

Matchspel kom igång under våren och det har varit bra uppslutning med publik när 

samtliga lag har spelat. Det är en bra sammanhållning, både inom och mellan lagen. 

Ledarna är engagerade och lägger mycket tid på att ge barnen och ungdomarna så bra 

förutsättningar som möjligt. 



Under september anordnades Bear Padel Floorball cup för första gången. Det var ett 

mycket uppskattat event som genererade bra intäkter till föreningen. Framtidsplanen är 

att fortsätta arrangera cupen som en start på matchsäsongen även kommande år. 

I slutet av 2022 hade föreningen ca 90 aktiva innebandyspelare inom ungdomssektionen 

 

Kraftsporten:  

Det har fungerat bra i gymmet under året. Lokalen användes flitigt av medlemmarna. Det 

har varit ca 160 betalande medlemmar i sektionen. 

Inga större reparationer genomfördes men några inköp gjordes såsom inköp av; en ny 

bänkpress vilken levereras under 2023. Även en ny tävlingsbänk köptes in. 

Vidare finns planer framåt på att sälja av några maskiner och ersätta dem med bättre 

varianter för att få mer plats i gymmet. 

De tidigare problemen med stök och sabotage som fanns under föregående år har 

förbättras under 2022.  

Gymsektionen har haft möte ett par gånger och diskuterat vilka åtgärder som skulle 

kunna göras för att få ner driftskostnaderna. Detta gäller bland annat kostnader för el 

och städ.  

Lokal och mark:  

Det har skett ett kontinuerligt underhåll av föreningens mark och alla hus/lokaler. Under 

året har även mindre renoveringar genomförts. Planering har påbörjats för att under 

kommande år renovera Rosengården.  

Gropafesten: 

Festen arrangerades helgen vecka 31. Under veckan deltog ett stort antal personer i att 

förbereda festplatsen, allt från gräsklippning till att sätta upp tält, dra el och vatten. 

Under helgen arbetare drygt 35 personer varje kväll med servering och service till alla 

besökare. Festen gick bra och det gav en bra intäkt till föreningen. 

 

 

 

 



 

 

Styrelsen vill härmed tacka alla som engagerat sig i Gropens IF´s olika aktiviteter och 

sektioner under 2022. 

 

 

Gropen, februari 2023 

Daniel Helldén  Thomas Helldén  Åsa Lindby 

Ordförande   Kassör   Sekreterare 

 

 

 

 

 


